
Referat fra styremøte 11/14 i Arna Rotary Klubb  -  2. juni 2014 

 

Sted:  Arna Idrettspark 

Tid:  Mandag 02.06.14 kl 17.45  -  19.00 

Tilstede: Synnøve, Hallvard, Bjørn S, Britt 

Fravær: Tord, Norunn 

Referent: Britt 

 

Agenda:  

54/14  Referat og aksjonslogg 

55/14  Langtidsplan 2014 - 2018 

56/14  Eventuelt. 

 

54/14  Referat og aksjonslogg 

  Referat og aksjonslogg ble gjennomgått og godkjent. 

55/14  Langtidsplan  2014 - 2018 

Ett av målene i langtidsplanen var å øke medlemstallet til minimum 55.Dette 

ble forandret til : ARK arbeider for å øke medlemstallet med ett medlem mer 

enn vi mister. 

Når det gjelder langtidsprosjekt, så er styret for å ha et tilsvarende prosjekt, 

som det 5-årige Bangladesh-prosjektet har vært, men er klar på at 

forpliktelsene må stå i forhold til prosjekt og buffer.  

Styret diskuterte å innføre Årsmøte i ARK for å gi medlemmene en bedre 

oversikt over alle aktiviteter, samt inn-og utbetalinger gjennom året. 

Presidenten foretar de nødvendige omformuleringene i Langtidsplanen. 

56/14  Eventuelt. 

 Det er kommet søknad fra Arna Gravferdsbyrå om tilskudd til opprustning 

av bårerommet i Arna.  Søknaden blir behandlet i oktober -14. 

 Budsjett: Føring og rammer ble diskutert. Vi budsjetterer med det antall 

medlemmer vi er i dag. 

 

Ref.  Britt Songstad Indrearne. 


